To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS Date: 18-06-2023 02:07:37 PM Subject: Financial statements for the previous year	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 18-06-2023 07:37 PM الموضوع: البيانات المالية للعام السابق
On 03/11/2023, Noor Capital Markets for Multiple Investments submitted a request to hold an ordinary general assembly meeting to the Ministry of Industry and Trade to approve the company's financial statements for the fiscal year ending in 2022, but the Ministry on 03/12/2023 postponed consideration of the company's request until Completion of the merger procedures.	بتاريخ 2023/03/11 تقدمت شركة نور كابتيتال ماركتس للاستثمارات المتعددة بطلب عقد اجتماع هيئة عامة عادية إلى وزارة الصناعة والتجارة لاعتماد البيانات المالية للشركة للسنة المالية المنتهية في 2022، إلا ان الوزارة بتاريخ 2023/03/12 قامت بتأجيل النظر في طلب الشركة إلى حين انتهاء من إجراءات الدمج.
11-03-2023	11-03-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عزام بشتاوي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي